
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbaar  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom en doet mededeling van het 
feit dat hij om 11.00 uur moet vertrekken en dat dhr. Schelberg het voorzitterschap dan van 
hem over neemt.  

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers: 

- Verwijst naar het instructieboekje “rampen- en crisisorganisatie voor 
burgemeesters” dat uitgereikt is. Binnenkort verschijnt ook een app met deze 
info. Meerdere exemplaren zijn nog beschikbaar. 

- Maakt melding van de nominatie van Brandweer Twente voor de landelijke 
innovatieprijs voor de Twente Safety Campus (Don Berghuijsaward) en voor 
de Risk Factory (Jan vd Heydenprijs). 

- Meldt de landelijke preventieweken in oktober. In Twente gaan 40 senioren 
naar de Risk Factory. 

- Meldt dat nav de recente waterongevallen waarbij een duiker overleden is, een 
onderzoek gestart is. Gebleken is dat de procedures op orde waren, maar de 
richtlijnen niet goed gevolg zijn. In Twente voldoet de organisatie aan de 
landelijke maatstaven. 

Dhr. Van Rijmenam: 

- Meldt dat door de ramp met de MH17 de jodiumdistributie vertraging heeft 
opgelopen. 

- Verwijst naar het symposium Zorg op Zuidkamp d.d. 10 november as. 

Dhr. Leuvering: 

- Verwijst naar de grootschalige oefening op donderdagavond 6 november as. 
waarbij ook defensie aanwezig is.  

Dhr. Meuleman: 

- Meldt de introductiedag voor gemeentebestuurders op 3 oktober as. Er kan 
ook een bezoek aan de Risk Factory worden gebracht. 

Voorzitter: 

- Meldt het bezoek van de CdK op 23 oktober as. 

Dhr. Schelberg: 

- Meldt dat de landelijke Brandweerkamer voor arbeidszaken is opgericht. Dit 
ivm de regionalisering van de brandweer. 

Dhr. Schouten: 

- Meldt dat hij lid geworden is van de VNG Commissie Bestuur & Veiligheid.     
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DATUM  22 september 2014 TIJDSTIP 9.00 uur tot 12.00 uur 

VOORZITTER  P. den Oudsten LOCATIE Meldkamer Hengelo 

SECRETARIS  H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG P. den Oudsten, S. Schelberg, A. Hofland, J. Hermans, R. Cazemier, E. Nauta, H. Robben, R. Welten, M. 

Sijbom, H. Gerritsen, A. Raven, Th. Schouten, M. Stegers en C. Visser. 

H. Meuleman, S. Wevers, T. van Rijmenam, A. van Eck, A. Leuvering, J. Schram, J. Lucas, S. Bingol, J. 

Slot en J.aan de Stegge 

 

AFWEZIG   J. Knol, P. Miltenburg, R. Bokdam, G. de Haan, E. Broens, S. Kuks, E. van Dusschoten 
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C Besluitenlijst 30 juni 2014  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  Conform voorstel besloten. 

Dhr. Schouten vraagt naar de dekking mbt 112. Dhr. Cazemier geeft aan dat de 
hoorzitting voor de Tweede Kamer geweest is. Nu gaan gemeenten in overleg met 
providers. Wet zal gewijzigd moeten worden om landelijke dekking te krijgen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Pilot Zelfredzaamheid en Spoorveiligheid Borne 

Dhr. Welten licht de pilot kort toe. Dhr. Cazemier is van mening dat als de leereffecten 
binnen zijn, dat het dan goed is om eea ook elders in te zetten. Dhr. Robben geeft aan 
dat ook in Wierden een pilot draait. Wellicht goed deze erbij te betrekken. Dhr. Welten 
reageert positief op beide punten. 

De voorzitter geeft aan dat het hier eigenlijk geen pilot is, maar meer een verbetering 
van een communicatiestrategie. 

Conform voorstel besloten. 

 

 2 Overview crisisorganisatie Twente 

Dhr. Wevers licht eea toe. Dhr. Schouten geeft aan het nogal zwaar aangezet te 
vinden. Op hoofdlijnen loopt het nu toch goed? We hoeven hier nu toch niet de hele 
organisatie voor om te bouwen? De burgemeester kunnen een loco naar het RBT 
sturen, dan kan de burgemeester in de eigen gemeente blijven. Dhr. Schelberg geeft 
aan dat we in de crisisorganisatie eigenlijk met te veel mensen zijn. De vraag is of we 
dat niet moeten afbouwen en eea slimmer moeten organiseren. Dhr. Wevers verwijst 
naar het landelijke beeld: is eea niet te veel, niet te druk. Daarom kijken we nu of we 
meer rendement uit de organisatie kunnen halen.  

Conform voorstel besloten. 

 

 3 Handreiking Maatschappelijke onrust 

De voorzitter geeft aan dat het bij maatschappelijke onrust soms om zaken gaat waar 
de VRT geen rol in heeft. Als er in een gemeente echt iets aan de hand is, dan kan er 
deskundigheid uit andere gemeenten ingevlogen worden. Voor de terugkeer van 
zedendelinquenten komen landelijke richtlijnen. De lijn zal waarschijnlijk worden dat 
deze zoveel mogelijk terugkeren in de eigen gemeente. De voorzitter geeft aan hier tzt 
nog op terug te komen.   

Mevr. Hermans geeft aan dat het bij de VRT ook om sociale en emotionele veiligheid 
gaat en niet alleen de fysieke veiligheid. 

De VRT is een uitvoeringsorganisatie. De eigen burgemeester is met de driehoek 
leidend. De intentie is om de lokale driehoek duidelijk leading te laten zijn. 

Conform voorstel besloten, met dien verstande dat er in het uiteindelijke document nog 
een aantal aanvullingen komen. 

 

 4 Projecten ZorgcontinuÏteit 

Dhr. Robben geeft aan dat hij hier principieel in zit. Moet er veiligheidsgeld ingezet 
worden voor iets wat anderen nalaten te doen? Mevr. Nauta vraagt wat de relatie is met 
de pilot zelfredzaamheid Borne. 

Dhr. Van Rijmenam geeft aan dat het om incidenteel geld gaat. Om tempo te kunnen 
maken is hiervoor gekozen. Dhr. Hofland merkt op dat we wel met 24 zorginstellingen 
te maken hebben. Laat onverlet dat het goed is de gemaakte opmerking over te 
brengen. Met deze pilots kunnen we een goede stap voorwaarts maken.  
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Dhr. Robben vindt het substantieel veel geld. Er zijn zoveel zaken onze 
verantwoordelijkheid. De pilots zijn ook goed, maar het moet niet gebeuren met geld 
van ons. Het past ook niet in waar we al jaren mee bezig zijn. 

Conform voorstel besloten.  

 5 Bevolkingszorg op orde 

De voorzitter geeft aan dat de bevolkingszorg een verantwoordelijkheid van de 
individuele gemeente en van de VRT is. We gaan nu inventariseren waar de zwakke 
plekken zitten. Dhr. Stegers geeft aan dat hier ook zelfredzaamheid in zit.  

Het onderwerp komt op de tafel van het AB terug.  

Dhr. Robben geeft aan het een mooie pragmatische invulling te vinden. We maken een 
sluitende regionale aanpak. 

 

    

F Ter kennisgeving   

  De GGD verzorgt een presentatie over het ebola-virus.   

    

G R  Rondvraag  

 D Dhr. Welten: 

- Vraagt of het een automatisme is dat KO’s bij de brandweer uitgereikt worden. 
Procedure is dat de commandant aanvraagt en regelt; de burgemeester gaat 
over de uitzonderingen (maar het lijkt een automatisme). Dhr. Schelberg pakt 
dit verder op. 

- Vraagt of gemeenten geïnformeerd zijn over het feit dat een helikopter van de 
politie afgelopen vrijdag over enkele gemeenten gevlogen is.  

Dhr. Hofland: 

- Geeft aan een uitnodiging van de provincie ontvangen te hebben om 
woensdag a.s. te praten over het feit dat de begroting van de VRT in 
structurele zin niet op orde is. Gemeenten zijn hier door de provincie ook over 
geïnformeerd. Hij zal proberen onder een vorm van toezicht uit te komen. De 
voorzitter verzoekt hem met klem om dit te voorkomen. Dhr. Hofland zegt toe 
het resultaat van het gesprek te zullen terugkoppelen.  

 

    

J Sluiting  

   

 


